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P R O T O K Ó Ł   Nr 3/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 22 stycznia  2015 r. 

 
     Porządek posiedzenia:   

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

2. Sprawy różne. 

 

Za zgodą członków komisji porządek posiedzenia został zmieniony w następujący sposób: 

1. Sprawy różne. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

 

Ad. 1  

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła  i szczegółowo omówiła 

następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

Projekt uchwały zawiera następujące propozycje: 

 dokonanie  zmian w planie dochodów budżetu Gminy Stryków na 2015 rok 

polegających na zwiększeniu dochodów w zakresie zadań własnych o kwotę 2.000,00 

zł   

 dokonanie  zmian w planie wydatków budżetu Gminy Stryków na 2015 rok 

polegających na zwiększeniu wydatków w zakresie zadań własnych o kwotę 

552.205,78 zł   

 powstały deficyt  budżetu w kwocie 7.033.813,04  zł  zostanie sfinansowany 

przychodami z: 

1)  kredytów i pożyczek  długoterminowych  w wysokości  5.315.107,26 zł, 

2)  wolnych środków stanowiących  nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek długoterminowych z lat 

ubiegłych w wysokości 1.718.705,78 zł. 

 dokonanie zmian w planie wydatków majątkowych na 2015 rok, które otrzymują 

brzmienie zgodne. 

 dokonanie  aktualizacji załącznika Nr 10 do uchwały Nr III/20/2014 RM w Strykowie 

z dnia 29. 12. 2014 r. - Plan dochodów i wydatków na realizację zadania z zakresu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na 2015 rok zgodnie  

 dokonanie  zmiany treści § 13 pkt 2 lit. c w uchwale Nr III/20/2014  Rady Miejskiej w 

Strykowie  dnia 29. 12. 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok i nadaje 

brzmienie: „Realizacja zadań własnych zleconych do wykonania stowarzyszeniom w 

zakresie wspierania kultury fizycznej, wypoczynku dzieci i młodzieży, kultury i 

ochrony dziedzictwa narodowego oraz turystyki i krajoznawstwa, a także ochrony i 

promocji zdrowia”. 

Radny Andrzej Janeczko pytał skąd nazwa zadania ,, prowadzenie poczekalni wraz ze 

świetlicą ˮ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa wyjaśnił, że po modernizacji budynku stacji 

PKP cały budynek nie jest wykorzystywany przez PKP dla ich potrzeb. PKP wystąpiły do 

wszystkich samorządów z propozycją  wydzierżawienia tych budynków. Dla nas przejęcie 

całego budynku nie jest korzystne finansowo. Z tego względu na dzień dzisiejszy przejmiemy 

tylko jedną salę. Już w tej chwili odbywają się tam m.in. zebrania osiedlowe i spotkania grupy 

teatralnej, która funkcjonuje przy Szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie. Aby jednak 
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świetlica mogła w pełni funkcjonować należy ją wyposażyć w niezbędny sprzęt. Kalkulację 

kosztów wyposażenia przedstawił dom kultury.  

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
 

b) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2022, 

 

Przedmiotowe zmiany są wynikiem wydanych zarządzeń przez Burmistrza oraz podjętej 

uchwały przez Radę Miejską. 

 Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
 

c) w sprawie zlecenia zadania instytucji kultury, 

 

Zleca się instytucji kultury - Ośrodkowi Kultury i Rekreacji w Strykowie zadanie pn. 

„Prowadzenie poczekalni wraz ze świetlicą dworcową”. 

 Wielkość środków finansowych na prowadzenie  tego zadania określona będzie corocznie w 

uchwale budżetowej. 

Wielkość środków finansowych pochodzących z budżetu Gminy Stryków w roku 2015 ustala 

się w kwocie 59. 960, 00 zł. 

Szczegółowe zasady przekazywania oraz rozliczania środków finansowych zostaną określone 

corocznie odrębnymi umowami. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiając w/w projekt uchwały 

poinformowała o rozbieżnych interpretacjach, co do istoty samego podjęcia uchwały tj.: 

1) zlecenie zadania powinno odbywać się za pośrednictwem odrębnej uchwały , 

2) wg interpretacji radcy prawnego uchwała jest zbędna. 

Zdecydowaliśmy o przygotowaniu projektu uchwały, jeżeli natomiast nadzór Wojewody uzna 

, że jest niepotrzebna to uchyli uchwałę. 

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Radny Andrzej Janeczko mówił o tym, że dobrze jest , że takie miejsce powstaje. Radny 

zwrócił uwagę na fakt, że są również na terenach wiejskich remizy, które jako lokalne ośrodki 

na wsiach prowadzą działalność kulturalną organizując różnego rodzaju spotkania  i 

otrzymują dofinansowanie z budżetu gminy na zakup np. produktów spożywczych. Radny 

mówił o tym , że dobrze byłoby żeby gmina finansowała również występy artystyczne 

podczas takich spotkań, tworząc w budżecie pulę środków na ten cel. Są to czasami koszty w 

kwocie 500-1000 zł. Zdaniem radnego powinna być pula środków na taki cel. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że najlepszą formą rozwiązania to 

udzielanie  dotacji w ramach funkcjonowania stowarzyszenia. W taki sposób dofinansowania  

np. korzysta Stowarzyszenie w Bratoszewicach. 

Pani Barbara Walak mówiła , że nie można w budżecie tworzyć rezerwy środków na taki 

cel. Rezerwę taką tworzy instytucja kultury. 

Radny Damian  Drzewiecki mówił, że jeżeli stowarzyszeniu nie uda się pozyskać 

bezpośrednio środków finansowych z Gminy, to istnieje możliwość pozyskania ich za 

pośrednictwem domu kultury w Strykowie , który może opłacić   rachunek za występy 

artystyczne.  

Radny zaproponował, aby na jedno z posiedzeń  komisji zaprosić dyrektora domu kultury  i 

rozmawiać o zabezpieczeniu takich środków.  

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica  zaprezentował projekt 

uchwały w sprawie sposobu ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnym Rady Miejskiej w Strykowie. 
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W świetle zapisu art. 25 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym radny może otrzymać zwrot 

kosztów podróży służbowej na zasadach określonych przez radę. Mając na uwadze nową 

kadencje rady oraz fakt, że radni Rady miejskiej w Strykowie odbywają podróże służbowe 

polegające na wykonywaniu przez nich zadań mających bezpośredni związek z 

wykonywaniem mandatu istnieje koniczność określenie niniejszą uchwała zasad na jakich 

radnym będzie przysługiwał zwrot kosztów podróży. 

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica  odczytał odpowiedzi  z 

ZGKiM w Strykowie oraz  Z. Sz. Nr 1 w Strykowie na zapytanie radnego Bogdana Walczaka 

z poprzedniego posiedzenia komisji,  w sprawie zasad udziału w posiedzeniach komisji i rady 

radnych , którzy są pracownikami jednostek organizacyjnych gminy. 

Radny Bogdan Walczak  nie zgodził się z taką formą odpowiedzi i powiedział, że chodzi mu 

o konkretną informację jak jest rozwiązana kwestia  zapłaty przez zakład pracy za czas 

udziału radnego  w posiedzeniach. 

Ad. 2  

Po dyskusji komisja ustaliła następujący plan pracy na I półrocze 2015 r.  

Styczeń: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał. 

Luty  

1. Działalność domu kultury  na terenie Gminy Stryków w tym m.in. wypracowanie 

zasad współpracy z jednostkami pomocniczymi gminy ( posiedzenie wspólne z 

Komisją Oświaty i Spraw Obywatelskich RM ). 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Marzec 

1. Informacja Z G K i M w Strykowie z wykorzystania środków finansowych z budżetu 

gminy w 2014 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Kwiecień 

1. Informacja dot. działalności  POLCENTRUM  na terenie Gminy Stryków. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Maj 

1. Informacja dot. wykonania budżetu Gminy Stryków w roku 2014. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Czerwiec 

1. Informacja dot. bieżącego utrzymania dróg ze szczególnym uwzględnieniem 

oświetlenia ulicznego. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała Z. Kubiak       Przewodnicząca 

 Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

               Anna Ślęzak 


